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Tjänsteskrivelse - Motion (V) Skriv underlagen till 
beslut på lättläst svenska

Förslag till beslut
Att kommunstyrelsen antar yttrandet som sitt eget

Ärendet i korthet
Tjänsteskrivelsen är skriven från både kommunikationsenheten och 
enheten för social hållbarhet.

Gävle kommun har sedan 2009 en kommunikationsstrategi som 
beskriver hur kommunen ska kommunicera. Strategin utgår från 
begreppen tydlig, tillgänglig, relevant, budskap och beskriver att Gävle 
kommun ska använda klarspråksprincipen. Men god följsamhet till 
strategin och klarspråksprincipen bör Gävle kommun texter och 
underlag till beslut vara tillgängliga. 

Beslutsunderlag
17KS460-1 Motion (V) Skriv underlagen till beslut på lättläst svenska

17KS460-5 Yttrande från enheten för social hållbarhet

Beslutet ska skickas till
Enheten för social hållbarhet/ administrativa avdelningen, Styrning och 
stöd

Kommunikationsenheten / Styrning och stöd

Caroline Engberg Veronica Bångfeldt

Enhetschef social hållbarhet Tf kommunikationschef
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